
Zápis ze schůze výboru OO UOCHB AV ČR  3.2.2021  
 
Přítomni: 
M. Baňková, Z. Barták, J. Hniličková, J. Pokorná, P. Poncar, J. Vondrášek 
Omluveni: J. Günter 
 
Program: 
1) Zpráva o stavu jednání o nových mzdových tarifech pro O skupiny 
2) Zakoupení nových nemovitostí ústavem  
3) Zaměstnanecká politika UOCHB  
4) Návrh zvýšení benefitů ze SF 
5) Zvýšení příspěvků pro členy OO na rekreaci, kulturní nebo sportovní akci 
6) Pronájem parkovacích míst před ústavem 
7) Termín pro celoústavní odborovou konferenci 
 
 
Ad 1) JV seznámil OO se stavem jednání o zvýšení platů pro zaměstnance tarifních skupin O, u 
kterých při přechodu na nové mzdové tarify nedošlo k navýšení celkové mzdy. O provedení 
změny bylo ekonomické oddělení požádáno tak, aby mohlo být realizováno k 1.1.2021. 
Bohužel, přes opakované upomínky odborové organizace, nedošlo k žádné změně ani 
obdržení základních podkladů pro stanovení postupu. Předběžná strategie OO je návrh zvýšení 
platů pro třídy O v rozsahu, který odpovídá průměru procentuálního navýšení mezd na těch 
pozicích, kde za navýšením stojí samotná změna tarifu v příslušných O skupinách. S tímto 
požadavkem výbor osloví dopisem vedení ústavu. 
 
Ad 2) OO diskutovalo i o investici UOCHB do nemovitosti na Malé Straně. OO osloví vedení se 
žádostí o informace k využívání objektu. Pokud půjde o využití pro zaměstnance UOCHB, OO 
se chce seznámit s podmínkami užívání tohoto objektu a schématem k přidělování 
vybudovaných bytů. Dále byla diskutována informace o koupi rekreačního zřízení pro UOCHB 
v Hojsově Stráži. V nejbližší době by měla být údajně podepsána smlouva o koupi rekreačního 
a školícího zařízení, u něhož se předpokládá stejný režim využití jako v objektu v Malé Úpě. 
OO nabízí svou pomoc při provozu a rezervaci a formulaci ubytovacích podmínek.  
 
Ad 3 a 4) OO pozoruje značný nárůst počtu zaměstnanců na UOCHB bez garance příslušných 
kapacit pro nově najímané zaměstnance. Výbor OO hodlá oslovit zástupce rady instituce 
Ullricha Jahna a Pavla Jungwirtha a prodiskutovat s nimi zaměstnaneckou politiku UOCHB. Jde 
konkrétně o to, zda vysoký počet nových zaměstnanců neohrozí optimální platové a pracovní 
podmínky stávajících zaměstnanců a bezpečnost práce. Na základě tohoto jednání výbor OO 
osloví vedení ústavu se žádostí o seznámení se se zaměstnaneckou politikou UOCHB a jejího 
sladění s Pracovním řádem Současně by s radou instituce chtěla projednat navýšení benefitů 
pro zaměstnance ze SF. 
 
Ad 5) Výbor OO bude na příští odborové konferenci navrhovat každoroční příspěvek pro členy 
OO do výše tří tisíc korun na jakýkoli typ rekreace, kulturní nebo sportovní akci, tak jak to už 
mimořádně proběhlo v roce 2020.  
 



Ad 6) OO v součinnosti s vedením ústavu zahájí s oddělením životního prostředí Úřadu 
městské části Praha 6 jednání o možném pronájmu parkovacích míst před ústavem. 

 
Ad 7) Termín pro celoústavní odborovou konferenci je naplánován na týden po 8.3.2021. 


